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ProSZ({o odpowiedz w sprawie: 

W zwi¥ku z brakiem odpowiedzi na mOJ!! interpelacjy z 30.05 .2018 0 sygnaturze 

BRM.003.116.20IS ponownie zwracam siy z prosbil 0 informacjy na jakim etapie jest budowa 

pierwszej fimlY na polu poludniowym, a majilcej siy zajmowac przetwarzaniem popio16~. 

Dopytuje poniewaZ docierajil do mnie niepokoj'lce informacje ze budowa juz od kilku 

miesiycy stoi w tym samym punkcie, co mozna zaobserwowac golym okiem. 

Proszy r6wniez 0 przedstawienie informacji jakie kolejne inwestycje Sil planowane do 

rozpoczycia budowy lub uzyskania pozwolen na budowy na polu poludniowym. Jesli Sil znane 

szczeg6ly jak majil nazywac siy, czym zajmowac oraz ile ludzi zatrudniac te firmy proszy 0 

takowil informacjy. 

(podpis) 


